



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الجمعية العامة الـ148 للاتحاد البرلماني الدولي

جنيف، سويسرا
(23 – 27 آذار/مارس 2024)



الرقم 5

الجريدة اليومية

اليوم الخامس، الأربعاء، 27 آذار/مارس 2024

المكان	الاجتماع	التوقيت
قاعة جنيف، المبنى الملحق بمركز فارينتي للمؤتمرات	مكتب النساء البرلمانيات* (اجتماع مغلق)	11:00 – 09:00
المدرج D، الطابق الأول، مركز جنيف الدولي للمؤتمرات	الجلس الحاكم - القرارات المتعلقة بحقوق الإنسان للبرلمانيين - تقارير الاجتماعات المتخصصة - أنشطة اللجان والهيئات الأخرى للاتحاد البرلماني الدولي	13:00 – 09:00
المدرج D، الطابق الأول، مركز جنيف الدولي للمؤتمرات	الجلس الحاكم	- 14:30
المدرج D، الطابق الأول، مركز جنيف الدولي للمؤتمرات	الجمعية العامة - اعتماد القرارات - تقارير اللجان الدائمة - الوثيقة الختامية للمناقشة العامة - الجلسة الختامية	عند نهاية المجلس الحاكم

معلومات عامة

منصة منتجات الاتحاد البرلماني الدولي

سيتم فتح منصة المنتجات التابعة للاتحاد البرلماني الدولي، والتي تقدم سلعاً حصرية تحمل علامة الاتحاد البرلماني الدولي، من 25 إلى 27 آذار/مارس، يوماً من الساعة 12:00 ولغاية الساعة 14:00 ويقع مقابل منصة الاتصالات، بجوار خزانة العرض في بهو الطابق الأرضي.



الصحافة والاتصالات

يقع جناح دائرة الاتصالات بالقرب من مكتب التسجيل حيث ستجدون آخر منشورات الاتحاد البرلماني الدولي، ومنتجاته.

وقوموا بزيارة الجناح من أجل القيام بمقابلة حول دور الدبلوماسية البرلمانية للمساهمة في السلم والأمن، لا سيما تلك المتعلقة بالذكرى السنوية الـ135 لهذا العام.

وكجزء من حملة الاتحاد البرلماني الدولي المتعلقة بالمناخ بعنوان البرلمانات من أجل الكوكب، يهمننا مقابلتكم للاستماع إلى ما تقومون به لجعل برلمانكم أكثر مراعاة للبيئة، وتطبيق اتفاق باريس بشأن تغير المناخ.

ويرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني التالي: press@ipu.org من أجل أي استفسارات إعلامية.

ويرجى الانضمام إلى المحادثات على وسائل التواصل الاجتماعي باستخدام هاشتاغ #IPU148 أو هاشتاغ #Parliaments4thePlanet

twitter.com/ipuparliament

facebook.com/InterParliamentaryUnion

instagram.com/ipu.parliament_official

youtube.com/user/iparliamentaryunion

linkedin.com/company/inter-parliamentary-union

وسيتم نشر صور من الجمعية العامة الـ148 للاتحاد البرلماني الدولي على فليكر [Flickr](https://www.flickr.com/photos/ipu148pics/)، الواردة على الرابط التالي:

<http://www.ipu.org/148pics>

ضمان عقد جمعية عامة آمنة

ومحترمة

قوموا بتنزيل السياسة الجديدة لمنع التحرش ومكافحته، بما في ذلك التحرش الجنسي في الجمعيات العامة وغيرها من فعاليات الاتحاد



البرلماني الدولي التابعة للاتحاد البرلماني الدولي.

شبكة واي-فاي Wi-Fi:

تتوفر شبكة واي-فاي Wi-Fi مجانية في مركز جنيف الدولي للمؤتمرات.

الشبكة: UIP148_24

كلمة المرور: Geneva148

التواصل مع جهات تنسيق السياسات

أندريه لوربير، مدير دائرة الدعم و/أو كارين جبر، مديرة البرامج

يرجى الكتابة إلى البريد الإلكتروني التالي:

speakout@ipu.org





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

148th IPU Assembly

Geneva, Switzerland
23–27 March 2024

JOURNAL
DAY 5, Wednesday 27 March 2024



No. 5

Time	Meeting	Place
09:00 – 11:00	Bureau of Women Parliamentarians* <i>(closed meeting)</i>	Salle Genève CCV Annexe
09:00 – 13:00	Governing Council <ul style="list-style-type: none">- Decisions on the human rights of MPs- Reports of specialized meetings, and- Activities of Committees and other IPU bodies	Amphitheatre D Level 1 – CIG
14:30 –	Governing Council	Amphitheatre D Level 1 – CIG
At the end of the Governing Council	Assembly <ul style="list-style-type: none">- Adoption of resolutions- Reports of the Standing Committees- Outcome document of the General Debate, and- Closing sitting	Amphitheatre D Level 1 – CIG

GENERAL INFORMATION

IPU Merchandise stand

The IPU merchandise stand, offering exclusive IPU branded items will be open from the 25th to the 27th of March, daily from 12:00 to 14:00 and is situated opposite the Communications stand, by the display cabinet in the lobby of level 0.

COMMUNICATIONS AND PRESS

The main Communications stand is located close to the main Registration desk, where you will find all the latest IPU publications and products.

Come to the stand to be interviewed on the role of parliamentary diplomacy in contributing to peace and security, especially linked to the IPU's 135th anniversary this year.

As part of the IPU's climate campaign *Parliaments for the Planet*, we are also interested in interviewing you to hear what you are doing to green your parliament and to implement the Paris Agreement on climate change.

For media enquiries, please contact press@ipu.org

On social media, please join the conversation using #IPU148 or #Parliaments4thePlanet.

twitter.com/ipuparliament

facebook.com/InterParliamentaryUnion

instagram.com/ipu.parliament_official

youtube.com/user/iparliamentaryunion

linkedin.com/company/inter-parliamentary-union

Photos from the 148th Assembly of the IPU will be posted on Flickr <http://www.ipu.org/148pics>



**For a safer,
more responsible and
respectful Assembly**

Download the IPU's new *Policy to prevent and address harassment including sexual harassment at IPU Assemblies and other IPU events.*

Reach out to the Policy Focal points:

Andrée Lorber, Director of Support Services,
and/or

Kareen Jabre, Director of Programmes

Write to: speakout@ipu.org

WIFI NETWORK:

There is a free WIFI network
available in the CIGG.

NETWORK ID: UIP148_24
PASSWORD: Geneva148